
Rada Gminy Piaski 

Wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy 

 

Protokół nr 33/2022 

 

XXXIII Posiedzenie w dniu 16 maja 2022  

Obrady rozpoczęto 16 maja 2022 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 13:00 tego samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

 

Obecni: 

1. Grażyna Andrzejewska  

2. Bernard Dorsz  

3. Justyna Grobelna  

4. Jacek Jańczak  

5. Marek Majsnerowski  

6. Dariusz Naskręt  

7. Rafał Nowak  

8. Marcin Porzucek  

9. Hanna Powicka  

10. Karolina Przybylska  

11. Dagmara Rucińska  

12. Justyna Sarbinowska  

13. Beata Tyrakowska  

14. Łukasz Waleński  

15. Maria Wesołek  

 

Rafał Nowak – nieobecny  

Marcin Porzucek – nieobecny  

Łukasz Waleński – nieobecny  

 

Wójt – Wiesław Glapka 

Sekretarz – Andrzej Konieczny  

Skarbnik – Elżbieta Karolczak  

Bogumiła Sosnowska – Kierownik Referatu Budżetowo - Finansowego 

 

Tematy posiedzenia:  

1. Sprawozdanie delegatów Powiatowych Izb Rolniczych z działalności Izb w roku 2021 

2. Informacja Komendanta Powiatowego Policji w Gostyniu na temat stanu bezpieczeństwa i porządku 

publicznego na terenie Gminy Piaski w roku 2021 

3. Sprawozdanie Komendanta Powiatowego PSP w Gostyniu na temat bezpieczeństwa pożarowego w roku 2021 

4. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Piaski z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art.3 Ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 

2021 

5. Informacja na temat zaległości w opłatach gminnych - stan na 31 marca 2022r. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 268/2022 w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 2022r. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 269/2022 sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Centrum Kultury i Biblioteka w Piaskach za rok 2021 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 270/2022 w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Piaski na 

wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych dla obiektów wpisanych do rejestru 

zabytków nie stanowiących własności Gminy Piaski 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 271/2022 w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomość, którzy pozbywają się z terenu nieruchomości nieczystości ciekłych oraz właścicieli 

nieruchomości, którzy nie są zobowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na 

rzecz gminy. 

10. Sprawy bieżące. 

 

Ad. 1 – ad. 4  

Zgodnie z planem pracy Rady Gminy Piaski na rok 2022, w związku z prowadzonym remontem Centrum 

Kultury i Biblioteka w Piaskach  na wspólnym posiedzeniu komisji obywającego się w Sali posiedzeń Urzędu 



Gminy Piaski Radni zapoznali się z sprawozdaniami ujętymi w punktach od 1 do 4. Sprawozdania zostały 

wystawione w aplikacji e -sesja. 

Wszystkie sprawozdania stanowią załączniki do protokołu.  

 

Ad. 5. Informacja na temat zaległości w opłatach gminnych - stan na 31 marca 2022r. 

Temat został omówiony zgodnie z planem pracy Komisji Budżetu i Rozwoju na rok 2022.  

Informację o zaległościach w opłatach gminnych przedstawiła Skarbik Gminy.  

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 6 . Zaopiniowanie projektu uchwały nr 268/2022 w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie gminy 

na 2022r. 

Projekt uchwały szczegółowo omówiła Elżbieta Karolczak – Skarbnik Gminy.  

Odpowiadała na pytania radnych.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady).  

 

Ad. 7. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 269/2022 sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego Centrum Kultury i Biblioteka w Piaskach za rok 2021 

Projekt uchwały szczegółowo omówiła Elżbieta Karolczak – Skarbnik Gminy.  

Odpowiadała na pytania radnych.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady).  

 

Ad.8. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 270/2022 w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Piaski 

na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych dla obiektów wpisanych do 

rejestru zabytków nie stanowiących własności Gminy Piaski 

Projekt uchwały szczegółowo omówiła Elżbieta Karolczak – Skarbnik Gminy.  

Odpowiadała na pytania radnych.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady).  

 

Ad. 9. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 271/2022 w sprawie określenia górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomość, którzy pozbywają się z terenu nieruchomości nieczystości 

ciekłych oraz właścicieli nieruchomości, którzy nie są zobowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi na rzecz gminy. 

Projekt uchwały szczegółowo omówił Wójt.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady).  

 

Ad.10. Sprawy bieżące. 

 

Wójt złożył Radnym życzenia z okazji Dnia Samorządowca. Przedstawił informację dotyczącą inwestycji na 

terenie gminy Piaski. Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

Omówił sprawy dotyczące zamówień publicznych (w realizacji, do wykonania),  

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

Poinformował o ogłaszanych w najbliższym czasie przetargach.  

 

Sekretarz Gminy przedstawił informację dotyczącą obywateli Ukrainy przebywających na terenie Gminy Piaski. 

min. świadczeń 300 zl oraz  40 zł dla osób zapewniających zakwaterowanie. Omówił sprawy wzrostu cen za 

opłaty pocztowe.  

   

Radna Grażyna Andrzejewska zapytała kiedy zostanie postawiona świetlica kontenerowa w Drzęczewie Drugim 

i czy otrzymane dofinansowanie nie przepadnie. 

Wójt powiedział, że ze względu na bardzo wysoką cenę stali zadanie może nie zostać zrealizowane. Może, też 

zdarzyć się tak, że zamiast dwóch świetlic powstanie jedna. Jeżeli nie będzie możliwości postawienia świetlicy 

pieniądze zostaną przeznaczone na inny cel.   

 

Radna Hanna Powicka zapytała o przeprowadzenie konkursów na dyrektora szkoły w Piaskach oraz dyrektora 

przedszkola w Piaskach.  



Wójt poinformował, że w dniu dzisiejszym podpisał zarządzenie dotyczące przeprowadzenia konkursu na 

stanowisko dyrektora szkoły w Piaskach. Konkursy odbędą się prawdopodobnie w miesiącu czerwiec.  

 

Radna Dagmara Rucińska zwróciła się z prośbą od mieszkańców sołectwa o wystosowanie do Powiatu pisma w 

sprawie naprawy drogi Drogoszewo w kierunku Koszkowa (droga w bardzo złym stanie).  

Wójt poprosił o złożenia pisma od mieszkańców do urzędu, które następnie zostanie przekazane do powiatu. 

Radna Dagmara Rucińska poprosiła również o naprawę chodnika po lewej stronie w miejscowości Michałowo. 

Wójt odpowiedział, że to również należy do powiatu i tak jak w sprawie drogi poprosił o złożenie pisma.  

Radna Dagmara Rucińska zwróciła uwagę na wysokie stawki wynajmu świetlic wiejskich. Powiedziała, że 

świetlicami zajmują się mieszkańcy wsi. Zapytała czy jest możliwość aby dla zameldowanego mieszkańca dla 

zorganizowania imprez rodzinnych mogła by być bonifikata.  

Wójt odpowiedział, że mieszkańcy mają nieograniczony dostęp do świetlic na przygotowanie zebrań wiejskich, 

spotkań społecznych, które są bezpłatne. Natomiast wynajem świetlic pod imprezy rodzinne pozostaje według 

ustalonych opłat.  

 

Radna Justyna Sarbinowska poprosiła o naprawę drogi polnej z klasztoru w stronę Bogusławek (nawiezienie 

tłucznia, wyrównanie).  

 

Radna Maria Wesołoek zwróciła uwagę na zły stan drogi – łącznika między Szelejewem Pierwszym a 

Szelejewem Drugim.  

 

Radna Hanna Powicka zapytała czy wyjaśniła się sprawa zaorania drogi polnej z przytuliska do lasu. 

Wójt odpowiedział, że tak. Droga, która była wydeptana w stronę lasu prowadzi w innym kierunku, droga 

kończy się w połowie pola.  

 

Radny Marek Majsnerowski podziękował Wójtowi za pomoc przy utwardzeniu drogi polnej. 

Poinformował, że przy wyjeździe z Rynku na Piaskach, samochody stojące na parkingu przy drodze krajowej 

uniemożliwiają wyjazd, zasłaniają widok z kierunku Gostynia. Zaproponował aby po drugiej stronie drogi, przy 

piekarni postawić lustro co poprawi widoczność wyjeżdżającym z rynku.     

Wójt powiedział, że zastanowi się nad rozwiązaniem problemu.  

 

Radna Hanna Powicka przypomniała o remoncie ul. Chrobrego.  

Wójt poinformował, że mieszkańcy tej ul. Otrzymali pisma o posprzątanie terenu. Poinformował, że jest to droga 

pieszo – rowerowa i zostaną postawione barierki. Omówiono również sprawę zalewania terenu przyległego do 

jednej z posesji przy ul. Chrobrego.  

 

Radny Jacek Jańczak poprosił o naprawienie drogi przed remizą w miejscowości Rębowo.   

 

Przewodniczący Rady poinformował o pismach wpływających do Rady w okresie międzysesyjnym: 

- ocena zasobów pomocy społecznej 2022r. (informacje zamieszczono w informatorze aplikacji  eSesja), 

- oficjalne stanowisko Ogólnopolskiego Stowarzyszenia Kominki i Piece (informacje zamieszczono w 

informatorze aplikacji  eSesja), 

- Apel 1/2022 Rady Miejskiej Dobrzyca z dnia 28 lutego 2022r.  w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

rodzinom poszkodowanym w wyniku przejścia trąby powietrznej w miejscowości Dobrzyca i Sośnica w dniu 17 

lutego 2022r. (nie podjęto dyskusji) 

- Uchwała Sejmiku Województwa Wielkopolskiego nr XXXIX/752/22 w sprawie przyjęcia „Stanowiska 

Sejmiku Województwa Wielkopolskiego w dnia 28 lutego 2022r. w sprawie uczczenia Narodowego Dnia 

Pamięci Żołnierzy Wyklętych” (nie podjęto dyskusji) 

- Uchwała nr XL/777/22 Sejmiku Województwa Wielkopolskiego z dnia 28 marca 2022r. w sprawie przyjęcia 

stanowiska dotyczącego sytuacji kryzysowej w wyniku agresji Federacji Rosyjskiej na Ukrainę (nie podjęto 

dyskusji) 

- odpowiedź w sprawie zanieczyszczania powietrza i przeprowadzenia kontroli (sprawą zajęła się komórka 

Ochrony Środowiska – mieszkaniec otrzymał odpowiedź).   

 

Przewodniczący posiedzenia  

Maria Wesołek 

  
 
Przygotował(a): Joanna Polaszyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


